
Zápisnica
zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Breznička, ktoré sa konalo dňa 05.05.2023 
o 19.00 hod. v kultúrnom dome v Brezničke

Počet poslancov: 7

Prítomní: (6) Jozef Hedvigy-zástupca starostu, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 
      Mgr. Marta Porubiaková, Peter Zavaterník

Ospravedlný: (1) Jozef Vaculčiak

Starosta:  Mgr. Branislav Knechta

Zamestnankyne obce: Iveta Pauerová, zapisovateľka
Bc. Eva Cabanová

 

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, vážení 
občania, vítam vás na 4. zasadnutí obecného zastupiteľstva v Brezničke v roku 2023. Konštatujem, že 
je prítomných šesť poslancov, čiže obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Pán Vaculčiak               
sa ospravedlňuje, je pracovne zaneprázdnený. Na úvod schválime program rokovania:

1. bod Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie
2. bod Kontrola uznesení
3. bod Schválenie spolufinancovania projektu „Zberný dvor v obci Breznička“
4. bod Schválenie dotácie na  „Majáles“
5. bod Rôzne
6. bod Diskusia

Kto je za to, aby sa dnešné zastupiteľstvo riadilo týmto programom?

Hlasovanie: 
Za: 6 Jozef Hedvigy-zástupca starostu, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

       Mgr. Marta Porubiaková, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1   Jozef Vaculčiak

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ďakujem, všetci.

1. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta:  Prvý bod, za zapisovateľku určujem pani Ivetu Pauerovú.       
Za overovateľov zápisnice Igora Melichera, Samuela Miadoka. Do návrhovej komisie navrhujem 
Jozefa Hedvigyho, Petra Zavaterníka. Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení?



Hlasovanie: 
Za: 6 Jozef Hedvigy-zástupca starostu, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

       Mgr. Marta Porubiaková, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1   Jozef Vaculčiak

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ďakujem, všetci.

2. Kontrola uznesení

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta:  Druhý bod,  kontrola uznesení. V tomto bode by som 
predniesol, čo sme vlastne prerokúvali na poslednom zastupiteľstve, plánovali sme tam nejakú zbierku 
pre pani XXXX. Nakoniec sme to po zastupiteľstve dohodli, že zložíme sa medzi sebou, na nejakú 
pomoc pre ňu. Tie zbierky robiť je komplikované, obec to doslova zo zákona ani nemôže robiť. Teda 
sme vyzbierali 310 euro, čo jej pokrylo 110 eurovú zostatkovú pôžičku, alebo splátku voči obci na 
pôžičku, 200 euro podľa jej vyjadrenia mala náklady na opravu toho zhoreného kábla, pretože               
v podstate jej zhorel kábel na elektrinu, čiže v tomto snáď a myslím si, že … vyriešená … Som sa pýtal
… sme sa o tom bavili a keď jej niekto chce prispieť, tak … Dobre, to je kontrola uznesení.

3. Schválenie spolufinancovania projektu „Zberný dvor v obci Breznička“

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Tretí bod Schválenie spolufinancovania projektu „Zberný dvor
v obci Breznička“, čiže schválili nám v podstate prestavanie tých garáží a prístreškov na bývalom 
družstve, na zberný dvor. Treba schváliť spoluúčasť vo výške 5%, 18.337 euro. Celková výška 
nákladov na projekt je 360 tisíc, čo je dosť. … Dúfam, že si s tým poradíme, tak, aby sme z toho vyšli 
dobre. … Plus sú tam potom vrámci … nejaké presuny. Nikto k tomu nič ...?          
Pani poslankyňa Jana Kuklová: Na poslednú chvíľu.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Hej, hej. Do konca roka sa to musí aj zrealizovať.  … No, ak 
nemá k tomu nikto žiadne poznámky, tak poprosím o uznesenie. 

Pán poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: 

Uznesenie obecného zastupiteľstva v Brezničke.
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje:
- predloženie ŽoNFP (žiadosti o nenávratný finančný príspevok) s názvom projektu: Zberný dvor 
v obci Breznička v rámci výzvy s kódom: OPKZP-PO1-SC111-2021-72
- vo výške 5% spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa v sume 18 337,45 EUR z celkových 
oprávnených výdavkov projektu 

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6 Jozef Hedvigy-zástupca starostu, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

       Mgr. Marta Porubiaková, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1   Jozef Vaculčiak



Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ďakujem, všetci. Poprosím o uznesenie o presune finančných 
prostriedkov.

Pán poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:

Uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje  zmeny rozpočtu:

  presun finančných prostriedkov z rezervného fondu:

z kapitálových výdavkov:
- Rekonštrukcia zasadačky - 1. 000 €
- Rekonštrukcia pošty  - 3. 000 €
- Rekonštrukcia VO (verejného osvetlenia) - 6. 000 €

na kapitálové výdavky:
- Zberný dvor  (spoluúčasť 5% projektu)           + 10.0000 €

za ďalšie
 zvýšenie čerpania prostriedkov z rezervného fondu:

navýšenie finančných operácií čiže:
- Čerpanie prostriedkov rezervného fondu 8. 337,45 €

navýšenie kapitálových výdavkov:
– Zberný dvor  (spoluúčasť 5% z projektu)      8. 337,45 €

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy-zástupca starostu, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

        Mgr. Marta Porubiaková, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1  Jozef Vaculčiak

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ďakujem, všetci.

4. Schválenie dotácie na  „Majáles“

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Prejdeme k 4. bodu schválenie dotácie na Majáles. Občianske 
združenie Ženy Slovenska podali žiadosť o dotáciu na zorganizovanie Majálesu, keďže dotácie z VÚC 
v tomto roku sú pozastavené. Aj keď myslím, že už sú …
Pán poslanec Igor Melicher: Hej 1000 euro máme, hej. 
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ale to bude málo, čiže dofinancuje to 1000 eurami obec, ak to 
bude teda schválené. Bude 27.?
Pán poslanec Igor Melicher: 27.. 
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta:  Mája. Na starom ihrisku? Tam? Či na novom? 
Pán poslanec Igor Melicher: Tam, ak už to bude spravené všecko, tak by sme to chceli tam. 



Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Spravené to bude, len môže tam byť, ak zaprší … , blato. Lebo
je to trošku … 
Pán poslanec Igor Melicher: Ak, ak, dúfajme že nebude pršať. 
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Hej. Musíme sa … už teraz. Dobre. Ak proti tomu nemá nikto 
nič, prosím uznesenie.

Pán poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:

Uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje  dotáciu z rozpočtu obce  v sume 1000,- Eur                    
pre Občianske združenie Ženy Slovenska na realizáciu Majálesu

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy-zástupca starostu, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

       Mgr. Marta Porubiaková, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1  Jozef Vaculčiak

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ďakujem, všetci.

5. Rôzne

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ďalší bod rôzne. V tomto bode by som navrhol na schválenie, 
kde mám dáku zmluvu respektíve výdavok, na zabezpečenie externého menežmentu ku kompostárni.   
V rámci zberného dvora bol tento výdavok oprávnený, aj zahrnutý v dotácii. Pri kompostárni to tak 
nebolo a na zabezpečenie externého menežmentu teda to je všetko - verejné obstarávanie, podanie 
nejakých následných monitorovacích správ, vyúčtovanie žiadostí o platbu, to zabezpečí sa v rámci 
tohto externého menežmentu  a tam som sa dohodol na sume 2500 euro, čo pri zbernom dvore bolo 
tisíc vtedy … Čiže ak by k tomu nikto  nemal nič, tak by sa mohla tá zmluva schváliť. 

Pán poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:

Uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje  zabezpečenie výkonu externého manažmentu pri 
implementácii projektu „Kompostáreň v obci Breznička“ v sume 2500,- Eur s mandatárom Simple 
solutions, s.r.o. Na záhumní 1138/59A 

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6  Jozef Hedvigy-zástupca starostu, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

        Mgr. Marta Porubiaková, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1  Jozef Vaculčiak



Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ďakujem, všetci.

6. Diskusia

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta:  Šiesty bod diskusia. Ak by niekto chcel, mal nejaký podnet. 
Pán poslanec Igor Melicher: Ja sa chcem opýtať. Pár ľudí sa ma pýtalo že, nieže pýtalo, vravelo mi, 
že sú dosť vysoké poplatky za, keď sa vyvezú smeti tam. Teda nie smeti, ale …
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Na zberný dvor?
Pán poslanec Igor Melicher: Na zberný dvor. Neviem. Niekto mi vravel dvanásť centov za liter, alebo
ako to je. 
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: V podstate toto sme upravili už my interne, že objem, ktorý sa 
… lebo objem, ktorý sa namerá je hrubý objem, čiže sú tam aj nejaké medzery. Takže sme to tak 
vykalkulovali, že objem, ktorý sa namerá sa vynásobí 0,6 koeficientom … No takto, stavebný odpad, 
tona uloženia na skládke, stojí asi 65 euro a tona, to je nič. Čiže to je tak vypočítané, že sa čiste platí 
len to, čo sa …
Pán poslanec Igor Melicher:  Len nechcú, že doviezol za vozík a že 80 euro alebo, to nemenujem, ale 
vieš, ale …
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Toto bolo ešte, ak to bolo ešte v tých časoch, 
Pán poslanec Igor Melicher: Na začiatku.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: … keď sme nepoužívali tento koeficient, tak ako, tam došlo    
k takej trošku, ale že sme vypočítali litre, ale ten betón nie je plný hej a v tých litroch sme počítali 
váhu, lebo betón má 1700 kilo, má kubík, ale to nie je plný betón, sú tam aj dierkované tehly, 
povedzme aj také veci, že sú tam medzery, tak sme sa dohodli na úrade, že 0,6 sa to vynásobí a až         
z toho sa bude platiť takže …
Pán poslanec Igor Melicher: No dobre.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: … lebo vieš, nie je problém doviesť tam za fúrik stavebného 
odpadu, ale niekto dovezie … 
Pán poslanec Igor Melicher: No len aby, lebo už také bolo,  že to vyveziem radšej tamto … do oného,
tak vyvez, no keď ti … ja neviem, opýtam sa a poviem.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Dá sa dať aj paušálny poplatok, dá sa na občana zdvihnúť, ale 
ako  k tomu príde nejaký dôchodca, ktorý nerobí desať rokov v dome nič a bude platiť paušálny 
poplatok za stavebný odpad a niekto, ten, čo  naraz niečo prerába, tak si to má … a má toho odpadu, 
lebo toto sa dá mu dať, hej, tento stavebný odpad, ako komunál to sa ťažko mu, ale stavebný odpad 
vzniká raz za čas a má ho ten konkrétny človek. 
Pán poslanec Igor Melicher: Dobre. Je to upravené.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Tam by veľa a hlavne tých sociálne slabších, čo, ktorí nerobia,
nestavajú, neprerábajú, tak by nejakým paušálnym poplatkom doplácali na tých, ktorí majú peniaze       
a vedia si zabezpečiť nejaké prerábky a majú odpad stavebný. A pri tom samozrejme vzniká riziko, že 
potom sa mu nechce zaplatiť a vyklopí to … 
Pán poslanec Peter Zavaterník: To je jediný poplatok na zbernom dvore?
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Hej.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: To už je v ľuďoch …
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Len za stavebný odpad sa platí?
Pán poslanec Peter Zavaterník: Áno len.
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Všade sa platí. Ja tiež keď …zlikvidovať, tiež musím 
zaplatiť.
Pán poslanec Peter Zavaterník:  No to je jasné
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ešte príde aj na také časy, že len firma ti bude musieť …          
a nebudeš môcť …



Pán poslanec Igor Melicher: Už nebudeme tu.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: No už nie, ale  … a už myslím si, že … generácia …
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: … ten cintorín …
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Mám jedného človeka. Respektíve jedna celá štyri človeka 
mám, lebo ten druhý je na 64 hodín a 0,4 len, ako človeka myslím ... a 0,4 len. Čo stihneme urobíme, 
čo nestihneme neurobíme. Ako cintorín mám v úmysle zavolať si riadne firmu. Pokiaľ budú peniaze, 
tak to dám skosiť …  
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Na dohodu. 
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Aj to môžme. 
Zástupca starostu pán Jozef Hedvigy: Aj to môžme dať.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta:  Len kto.
Zástupca starostu pán Jozef Hedvigy: Len koho dať … lebo keď máš,  neni problém, len ...
Pán poslanec Igor Melicher: Tak treba zistiť, že vieš, firma, že koľko zoberie za cintorín. 
Pán poslanec Peter Zavaterník: … vždy zoberie viac.
Zástupca starostu pán Jozef Hedvigy: Vždy zoberie viac.
Pán poslanec Igor Melicher: Ale ti to spraví, ti to spraví, vieš, poriadne.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ja som. No poriadne, pokosí. …
Pán poslanec Igor Melicher: Tak, ale trávu musí zobrať so sebou.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Za čo zaplatíš. Ja to som zisťoval už vlani v Rovňanoch tie, 
sociálny podnik, ktorý  mi doslova núkal … Vlani sme si ešte vedeli poradiť a určite je to samozrejme 
že ľahšie, keby sme si  zavolali. Odpoveď bola, že platí sa od nádržky. Takže sa počítajú spálené 
nádržky krovinorezov, a to je vieš,  ťažko vypočítateľné dopredu, že koľko. To len keď skúsiš. Raz 
skúsiš a potom zistíš, či sa vyplatí, alebo sa nevyplatí.
Pán poslanec Peter Zavaterník: Ja by som navrhoval, že tiež sa pospytovať týchto chlapov dákych. 
Skúsiť.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Nemáš výber. Tí čo tu skončili, tí už sú tam, už im treba kosiť 
na hrobe. 
Pán poslanec Igor Melicher: Ty si na dôchodku, ni? 
Pán poslanec Peter Zavaterník prikývol.
Pán poslanec Igor Melicher: Tak, čo si neprivyrobíš? Ja by som tak, keby som stíhal, že by som          
v noci …
Pán poslanec Peter Zavaterník: Keby som ja nemal zdravotné problémy.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: …No anglický  trávnik  sa tam nedá udržiavať. 
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: No jasné.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Takto by sa to kosilo dva razy do roka. ... treba štyri razy, päť 
krát. 
Pán poslanec Peter Zavaterník: ... za bandasku travexu …
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: No a fúkne to na hroby a … 
Pán poslanec Peter Zavaterník: Postrekovačom nefúkne na hroby.
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Vietor fúka, ja by som to neriskoval, ale zase medzi hrobmi by
si mali sami vyčistiť. To je, myslím si, zistím ako je to inde, ale myslím si, že to je … Každý si tam 
robí čo chce … hrobových miest … Tam bez povolenia, je tam mohyla ako má Pápaj, čo majú               
v Dunajskej Strede... na jednohrobe, pričom jednohrob má rozmer meter dvadsať, nie meter štyridsať. 
Dvojhrob má rozmer 2,20 a toto je jednohrob a má 2,50.
Pán poslanec Igor Melicher: Kto?
Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Potom ti poviem, nebudem … Čiže takto. No ja aj myslím, že 
by sme to už mohli ukončiť. Čiže ďakujem za účasť a končím …
Pán poslanec Igor Melicher: My by sme vás chceli pozvať potom samozrejme, že na ten Majáles, že 
poslanci, aj starosta,  aj Ivetka a Evka. Treba prísť.



Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Ďakujeme za pozvanie.

Mgr. Branislav Knechta
      starosta obce

I. overovateľ 
Igor Melicher, poslanec OZ

II. overovateľ
Samuel Miadok, poslanec OZ


